
 
 
 

Protokoll fört vid SGS höststämma måndagen 4 november 2024 på Bro Park kl. 18.30 

 
1. Val av ordförande 

Hans Engblom valdes till ordförande för mötet. 
 

 

2. Anmälan av protokollförare  
Solveig Stefansson anmäldes att föra protokoll. 
 
 

3. Val av två personer att jämte ordföranden justera protokollet  

Robert Holmsten och K-B Wirenstål valdes att justera protokollet. 
 

4. Upprättande och godkännande av röstlängd  
Ordförande föreslog att upprättande av röstlängd görs om så behövs, vilket antogs. 
 

5. Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes. 
 

6. Fråga om kallelse skett i behörig ordning 
Konstaterades att kallelsen har skett i behörig ordning. 
 
 

7. Fastställande av årsavgift för det kommande kalenderåret (endast höstmötet)  

Förslaget från styrelsen att höja medlemsavgiften till 350 kronor och medlem i Ung Galopp 
oförändrad 150 kronor bifölls. 
 

 

8. Val av ordinarie representanter till Svensk Galopps fullmäktige (endast höstmötet)  

Valberedningens sammankallande Conny Isaksson föredrog valberedningens förslag till 
ordinarie samt suppleanter till SG fullmäktige. Mötet biföll valberedningens förslag, 
innebärande att SGS fullmäktigegrupp är följande: 
 
Ordinarie ledamöter (17 st): 
Eva McLaren (sammankallande)  
Caroline Malmborg 
Christer Gråberg 
Clarence Örhammar 
Hans Engblom 
Ivan Sjöberg 
Lena Staag 
Lisbeth Bolin 



 
Maria Andersson 
Marianne Dufva 
Martin Wallin 
Patrick Wahl 
Robert Holmsten 
Roland Egnestam 
Solveig Stefansson 
Tobias Olofsson  
Wolfram Meyer 
 
Suppleanter (7 st)  
Fabienne de Geer  
Birgitta Philipsson  
Per Jardetun  
Åke Olsson  
Jan Ohlsson  
Christian Elmehagen  
K-B Wirenstål 
 
  
 

9. Behandling av ärende(n) som föranlett extra stämma eller – avseende höstmötet – 
förslag som skriftligen tillställts styrelsen senast fyra veckor före höstmötets 
avhållande 

• Motion från Lars Herlin.  
Lars Herlin framförde sin motion att aktivera Svensk Galopps hästvälfärdsgrupp att 
föreslå Svensk Galopp att förbjuda tungband inom hindersporten. 
Styrelsen tillstyrkes motionen att skicka den till hästvälfärdsgruppen. 
Efter en diskussion om tungbands användande i allmänhet, så blev det med acklamation 
ett avslag av motionen.  

 

• Motion från Nadja Bellander 
Nadja Bellander framförde sin motion om att snarast ordna ett hästägarrum.  
Styrelsen föreslår avslag, Det är svårt med lämplig lokal och styrelsens förslag är att 
öppna upp i nedre hallen vid totoluckorna för en bar. 
Efter en diskussion så beslöts att styrelsen skall jobba vidare med ett hästägarrum.  

 

• Motion från Sissi Dysell om att flytta personalen från Hästsportens Hus till Bro Park. 
Denna fråga togs upp på SG höststämma eller rådslaget, där VD informerade att det är 
en stor kostnad att göra om lokalerna på Bro Park till fungerande kontor för alla. Frågan 
lär komma upp igen vid den kommande extrastämma då det skall beslutas om Svensk 
Galopps besparingspaket. 

 

• Motion från Anders Herlin.  Styrelsen ansåg att motion är ställd till SG och Anders Herlin 
är inte medlem i SGS samt att Eva McLaren har informerat Anders om detta. 
 



 
10. Övrigt  

• Fyllnadsval styrelsen  
Valberedningen föreslog Birgitta (Bitte) Philipsson till styrelsen för tiden fram till 
årsmötet 2025, vilket mötet biföll. 
 

• Stadgeändring. 
Beslutades om ändring av stadgarna enligt det ändringsförslag som tidigare var tillsänt 
alla medlemmar med det tillägg som presenterades vid mötet. För att stadgeändringen 
skall bli gällande krävs nytt beslut vid sällskapets nästa stämma, med trefjärdedels 
majoritet, samt därefter godkännande av Svensk Galopp.  

 
 
 
 
 
 
 
 
Vid Protokollet       Ordförande för mötet 
 
 
 
Solveig Stefansson      Hans Engblom 
 
 
 
 
 
Justeras       Justeras 
 
 
 
Robert Holmsten      K-B Wirenstål 


